
Protokół Nr V

Z sesji Rady Gminy Dąbrówka, która odbyła się w dniu 3 marca 2011 roku w Sali 
Konferencyjnej Urzędu Gminy Dąbrówka. W obradach udział wzięło 14 Radnych na stan 
15 i 22 Sołtysów.
(Listy obecności stanowią załącznik do protokołu).

Porządek obrad.
1. Powitanie i otwarcie obrad.
2. Wybór sekretarza obrad.
3. Przyjęcie protokołu z ostatniej sesji.
4. Sprawozdanie Wójta z bieżącej działalności.
5. Przedstawienie opinii i wniosków podjętych przez Komisje Rady Gminy.
6. Podjęcie uchwał

a) W sprawie wynajęcia lokalu użytkowego z przeznaczeniem pod punkty apteczny 
w Kuligowie przy ulicy Warszawskiej 5

b) W sprawie zmiany Planu Odnowy Miejscowości Guzowatka
c) W sprawie nadania nazwy ulicy w miejscowości Trojany
d) W sprawie rozpatrzenia skarg Pana na Wójta Gminy Dąbrówka
e) W sprawie zatwierdzenia taryfy dla zbiorowego zaopatrzenia w wodę i taryfy dla 

zbiorowego odprowadzenia ścieków na obszarze gminy Dąbrówka
f) W sprawie ustalenia wysokości opłat za zajęcie pasa drogowego dróg gminnych.
g) W sprawie ustalenia wysokości stawki procentowej opłaty adiacenckiej z tytułu 

wzrostu wartości nieruchomości spowodowanego budową urządzeń infrastruktury 
technicznej

h) W sprawie ustalenia wysokości procentowej opłaty adiacenckiej z tytułu wzrostu 
wartości nieruchomości w wyniku podziału dokonanego na wniosek

i) W sprawie wyrażenia zgody na wyodrębnienie w budżecie gminy środków 
stanowiących fundusz sołecki w 2012 roku

j) W sprawie zmiany budżetu gminy na 2011 rok
7. Przyjęcie planów pracy komisji Rady Gminy na rok 2011.
8. Rozpatrzenie podań do Rady Gminy.
9. Sprawy różne i wolne wnioski.
10. Zamknięcie obrad.

Przebieg obrad.
Do pkt. 1
Przewodnicząca Rady Gminy Dąbrówka p. Agnieszka Gryglas powitała zebranych 
i otworzyła obrad V sesji Rady Gminy.

Do pkt. 2
Na sekretarza obrad Radni w głosowaniu jawnym powołali p. Ryszarda Kluska 
(14 głosami -  „za”).

Do pkt. 3
Protokół z ostatniej sesji w głosowaniu jawnym został przyjęty jednogłośnie 
(14 głosami - „za”).
Do pkt. 4
Sprawozdanie Wójta z bieżącej działalności stanowi załącznik do protokołu.



Do pkt. 5
Przewodnicząca Komisji Oświaty, Kultury i Sportu - p. Maria Wilkowska przedstawiła 
następujące wnioski z posiedzenia Komisji, która odbyła się w dniu 7 lutego 2011 r. :
- 3.000,00 zł na zakup stołu do tenisa stołowego i wyposażenie do świetlicy wiejskiej dla 
Trojan,
- 3.000,00 zł na zakup stołu do bilarda dla miejscowości Lasków.
Ww. wnioski Komisji Oświaty, Kultury i Sportu w głosowaniu jawnym zostały przyjęte 
jednogłośnie (14 głosami -  „za”).

Przewodniczący Komisji Zdrowia Spraw Socjalnych i Porządku Publicznego -  p. Getka 
Janusz przedstawił następujące wnioski z posiedzenia Komisji, która odbyła się w dniu 
28 stycznia 2011 r.:
- OSP Zaścienienie - 3.000,00 zł na wymianę stolarki okiennej,
- Zarządu Gminnego OSP -  3.000,00 zł,
-Ratownictwo Wodne -  5.000,00 zł
- OSP Kołaków - 9.000,00 zł
- OSP Dąbrówka -  9 000,00 zł,
- OSP Lasków -  9 000,00 zł.
- OSP Zaścienie -  9 000,00 zł,
- OSP Kuligów -  9 000,00 zł,
- OSP Chajęty -  9 000,00 zł,
- OSP Ludwinów -  Józefów -  9 000,00 zł,
-OSP Ś lężany-9 000,00 zł.
Ww. wnioski Komisji Zdrowia Spraw Socjalnych i Porządku Publicznego w głosowaniu 
jawnym zostały przyjęte większością głosów (13 głosami -  „za”), ( 1 głos -  „wstrzymujący”).

Przewodniczący Komisji Rewizyjnej -  p. Kłębek Krzysztof poinformował, że na posiedzeniu 
komisji, która odbyła się w dniu 4 lutego 2011 r. oraz 3 marca 2011 r. tematem było między 
innymi rozpatrzenie skarg złożonych przez p. na Wójta Gminy Dąbrówka.
Członkowie komisji po zapoznaniu się z zagadnieniem uznają wszystkie trzy skargi za 
bezzasadne.

Przewodniczący Komisji Rozwoju i Gospodarki Mieniem Komunalnym -  p. Załęski 
Aleksander streścił przebieg posiedzenia komisji, która odbyła się w dniu 4 lutego 2011 r. 
Na posiedzeniu tym komisja nie podjęła wniosków.

Przewodniczący Komisji Budżetowo -  Finansowej -  p. Ryszard Klusek poinformował, że na 
posiedzeniu komisji, która odbyła się w dniu 24 lutego 201 lr. tematem było opiniowanie 
projektów uchwał leżących w kompetycji komisji, które są w porządku obrad dzisiejszej sesji.

Do pkt. 6
a) Uchwała w sprawie wynajęcia lokalu użytkowego z przeznaczeniem pod punkty 

apteczny w Kuligowie przy ulicy Warszawskiej 5 
Do przedmiotowej uchwały zostały zadane następujące pytania:
- p. Aleksander Załęski - na jaki okres i jaka jest wysokość czynszu za wynajmowany lokal?,
- p. Justyna Wątorska-Parzydło - czy nie lepiej byłoby ogłosić przetarg na wynajęcie tego 
lokalu, (być może była by wyższa kwota za wynajęcie przedmiotowego lokalu)?.

Odpowiedzi udzielił p. Zadróżny Zenon : okres wynajęcia lokalu 7 lat, a czynsz opiewa na 
kwotę 700 zł.



Pan Wójt wyjaśnił, że firma aby móc użytkować lokal sama przeprowadziła remont 
pomieszczenia i chce go obecnie przekazać osobie która prowadzi punkt apteczny.
Uchwała w sprawie wynajęcia lokalu użytkowego z przeznaczeniem pod punkt apteczny w 
Kuligowie przy ulicy Warszawskiej 5 w głosowaniu jawnym został przyjęty jednogłośnie 
(14 głosami -  „za”). Uchwała stanowi załącznik do protokołu.

b) Uchwała w sprawie zmiany Planu Odnowy Miejscowości Guzowatka w 
głosowaniu jawnym został przyjęty jednogłośnie (14 głosami -  „za”). Uchwała stanowi 
załącznik do protokołu.

c) Uchwała w sprawie nadania nazwy ulicy w miejscowości Trojany w głosowaniu 
jawnym został przyjęty jednogłośnie (14 głosami -  „za”). Uchwała stanowi załącznik do 
protokołu.

d) Uchwała w sprawie rozpatrzenia skarg Pana na Wójta Gminy
Dąbrówka.
Do przedmiotowej uchwały Przewodniczący Komisji Rewizyjnej -  p. Kłębek Krzysztof 
odczytał uzasadnienie stanowiące załącznik do uchwały.
Uchwała w sprawie rozpatrzenia skarg Pana na Wójta Gminy Dąbrówka w
głosowaniu jawnym został przyjęty jednogłośnie (14 głosami -  „za”). Uchwała stanowi 
załącznik do protokołu.

e) Uchwała w sprawie zatwierdzenia taryfy dla zbiorowego zaopatrzenia w wodę i 
taryfy dla zbiorowego odprowadzania ścieków na obszarze gminy Dąbrówka.
Przewodniczący Komisji Budżetowo -  Finansowej Rady Gminy p. Ryszard Klusek 
przedstawił projekt uchwały w sprawie zatwierdzenia taryfy dla zbiorowego zaopatrzenia 
w wodę i taryfy dla zbiorowego odprowadzania ścieków na obszarze gminy Dąbrówka 
na okres od 1 kwietnia 2011 r. do 31 marca 2012 r.
Uchwała w sprawie zatwierdzenia taryfy dla zbiorowego zaopatrzenia w wodę i taryfy dla 
zbiorowego odprowadzania ścieków na obszarze gminy Dąbrówka w głosowani jawnym 
została przyjęta jednogłośnie (14 głosami -  „za”). Uchwała stanowi załącznik do protokołu.

f) Uchwała w sprawie ustalenia wysokości opłat za zajęcie pasa drogowego dróg 
gminnych. Przewodniczący Komisji Budżetowo -  Finansowej poinformował , że stawki za 
zajecie pasa drogowego nie ulegają znacznemu podwyższeniu w porównaniu do dotychczas 
obowiązujących. Głównym celem podjęcia uchwały jest zmiana § 5.
Uchwała w sprawie ustalenia wysokości opłat za zajęcie pasa drogowego dróg gminnych w 
głosowani jawnym została przyjęta jednogłośnie (14 głosami -  „za”). Uchwała stanowi 
załącznik do protokołu.

g) Uchwała w sprawie ustalenia wysokości stawki procentowej opłaty adiacenckiej z 
tytułu wzrostu wartości nieruchomości spowodowanego budową urządzeń infrastruktury 
technicznej.
Przewodniczący Komisji Budżetowo — Finansowej powiedział, że powyższy projekt uchwały 
został zaopiniowany negatywnie przez członków komisji na posiedzeniu 
w dniu 24 lutego 2011 r.
Uchwała w sprawie ustalenia wysokości stawki procentowej opłaty adiacenckiej z tytułu 
wzrostu wartości nieruchomości spowodowanego budową urządzeń infrastruktury 
technicznej w głosowaniu jawnym została odrzucona (0 głosów - „za”), (14 głosów- 
„przeciw”).



h) Uchwala w sprawie ustalenia wysokości procentowej opłaty adiacenckiej z tytułu 
wzrostu wartości nieruchomości w wyniku podziału dokonanego na wniosek
Pan Wójt nawiązując do powyższego projektu uchwały poinformował, że coraz więcej 
wpływa podań o wypłatę odszkodowań za grunty zajęte pod drogi, które powstały w wyniku 
podziału nieruchomości. Jeżeli chcemy wprowadzić opłatę to nie może być ona niższa niż 
20% stwierdził mówca.
Przewodniczący Komisji Budżetowo-Finansowej poinformował, że członkowie Komisji 
Budżetowo - Finansowej na posiedzeniu Komisji w dniu 24 lutego 2011 r. nie zajęli 
stanowiska do przedmiotowej uchwały.
Pan Załęski Aleksander odnosząc się do wprowadzenia opłaty adiacenckiej z tytułu wzrostu 
wartości nieruchomości w wyniku podziału dokonanego na wniosek powiedział, że połowę 
opłaty przejmie firma, która będzie wyceniać nieruchomość a nie zawsze wzrasta wartość 
działek po podziale. Pan Załęski zaproponował wprowadzenie dodatkowego paragrafu a 
mianowicie „Zwalnia się z opłaty adiacenckiej w przypadku nieodpłatnego przekazania na 
rzecz gminy gruntu zajętego pod drogi Radca prawny wyjaśnił, że nie można takiego zapisu 
wprowadzić do uchwały.
Pan Wójt poinformował, że opłacalnym dla gminy jest wprowadzenie 20% stawki opłaty 
adiacenckiej ale decyzja należy do Rady.
p. Załęski Aleksander -  stwierdził, że mamy za mało danych aby mieć pewność że 
wprowadzenie opłaty adiacenckiej przyniesie określone korzyści dla gminy. Dlatego tez 
należy się zastanowić nad wprowadzeniem tej opłaty i zaproponował aby nie podejmować 
przedmiotowej uchwały.
Przewodnicząca obrad ogłosiła 10 minutową przerwę.
Po przerwie wznowiono obrady. Przewodnicząca Rady Gminy zgłosiła wniosek o 
przeniesienie projektu uchwały w sprawie ustalenia wysokości procentowej opłaty 
adiacenckiej z tytułu wzrostu wartości nieruchomości w wyniku podziału dokonanego na 
wniosek i dyskusję na temat przedmiotowej uchwały na posiedzenie Komisji Budżetowo -  
Finansowej.
W głosowaniu jawnym wniosek został przyjęty większością głosów (12 głosów -  „za”), 
(1 głos -  „przeciwny”), (1 głos wstrzymujący”).

i) Uchwała w sprawie wyrażenia zgody na wyodrębnienie w budżecie gminy środków 
stanowiących fundusz sołecki w 2012 roku
Przewodniczący Komisji Budżetowo-Finansowej p. Klusek Ryszard poinformował, że na 
posiedzeniu Komisji Budżetowo-Finansowej w dniu 24 lutego 2011 r. członkowie Komisji 
jednogłośnie opowiedzieli się za podjęciem przedmiotowej uchwały.
Uchwała w sprawie wyrażenia zgody na wyodrębnienie w budżecie gminy środków 
stanowiących fundusz sołecki w 2012 r. w głosowani jawnym została przyjęta jednogłośnie 
(14 głosami -  „za”). Uchwała stanowi załącznik do protokołu.

j) Uchwała w sprawie zmiany budżetu gminy na 2011 rok.
Omawiając zmiany uchwały budżetowej Pan Wójt poinformował, że proponuje się: 

Zmniejszyć dochody budżetu o następujące pozycje:

19.450.00 zł -  subwencja oświatowa, zgodnie z korektą subwencji na 2011 rok według 
Ministerstwa Finansów (pismo Nr ST3/4820/2/2011 z dnia 11 lutego 201 lr.)

Zmniejszyć wydatki budżetu o następujące pozycje:

19.450.00 zł -  przeznaczone na zakupy w tym: w szkołach podstawowych -  12.450,00 zł, 
przedszkolu -  2.000,00 zł i gimnazjum -  5.000,00 zł.

Zwiększyć dochody budżetu o następujące pozycje:



10.577,37 zł -  wpływ odszkodowania za uszkodzenie przepompowni w Laskowie do 
Zakładu Gospodarki Komunalnej

Zwiększyć wydatki budżetu o następujące pozycje:

4.077,37 zł -  zakup usług remontowych dla Zakładu Gospodarki Komunalnej
6.500,00 zł -  w ramach wydatków inwestycyjnych Zakładu Gospodarki Komunalnej 

zakup pompy sieciowej na SUW Kołaków

W ramach przeniesienia wydatków proponuje się dokonać następujące zmiany:

Przenieść środki przeznaczone na zbiorowy transport gminny w kwocie 50.000,00 zł oraz 
środki na zakup odśnieżarki w kwocie 10.000,00 zł do rozdziału 75478 „Usuwanie skutków 
klęsk żywiołowych” -  na realizację zadań z zarządzania kryzysowego

W ramach wydatków bieżących zwiększyć wydatki o kwotę 50.000,00 zł w pozostałej 
działalności w dziale rolnictwo z przeznaczeniem na pomoc finansową dla Spółki Wodnej na 
utrzymanie i odtworzenie urządzeń wodnych -  zgodnie z wnioskiem Komisji Gospodarczej, 
zmniejszając o taką kwotę środki stanowiące udział gminy na budowę chodników przy 
drogach. Jako udział Gminy dopuszcza się maksymalnie 50% w kosztach inwestycji 
realizowanej przez Gminę lub Spółkę Wodną.

W związku z przyznaniem przez Wojewódzki Fundusz Ochrony Środowiska pożyczki na 
budowę wodociągu we wsi Małopole w kwocie 1.000.000 z ł , Komisja Budżetowa proponuje 
wprowadzić do budżetu na 2011 rok w/w zadanie pod warunkiem potwierdzenia dużego 
zainteresowania mieszkańców Małopola budową wodociągu, przy czym kwota zabezpieczona 
na ten cel nie może być wyższa niż 1.500.000 zł. Wprowadzenie tego zadania do budżetu 
będzie wymagało także zmiany uchwały w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej

Ponadto Pan Wójt poinformował, że z uwagi na trwającą powódź na terenie gminy 
wystąpił do różnych instytucji o udzielenie dotacji na usuwanie jej skutków w tym: 
wykonanie dodatkowych przepustów, remont i modernizację dróg a także wykonania 
ogroblowania i innych zabezpieczeń przeciwpowodziowych. W przypadku nie otrzymania 
dofinansowania niezbędne będzie dalsze dokonanie zmian w budżecie i wydzielenie środków 
na powyższe cele w kwocie co najmniej 200.000,00 zł.

Pan Załęski Aleksander stwierdził, że w projekcie przedmiotowej uchwały brak jest zapisu -  
Jako udział Gminy dopuszcza się maksymalnie 50% w kosztach inwestycji realizowanej przez 
Gminę lub Spółkę Wodną a jest to zawarte w informacji w sprawie zmiany uchwały 
budżetowej na 2011 rok, która została doręczona wraz z materiałami na sesję.
Uchwała w sprawie zmiany budżetu gminy Dądrówka na 2011 rok w głosowani jawnym 
została przyjęta jednogłośnie (14 głosami -  „za”). Uchwała stanowi załącznik do protokołu.

Do pkt. 7
Plan pracy Komisji Oświaty, Kultury i Sportu Rady Gminy Dąbrówka na rok 2011 
przedstawiła przewodnicząca Komisji p. Maria Wilkowska,
Plan pracy Komisji Zdrowia, Spraw Socjalnych i Porządku Publicznego Rady Gminy 
Dąbrówka na rok 2011 przedstawił przewodniczący Komisji p. Janusz Getka 
Plan pracy Komisji Budżetowo -  Finansowej Rady Gminy Dąbrówka na rok 2011 
przedstawił przewodniczący Komisji p. Ryszard Klusek
Plan pracy Komisji Gospodarczej Rady Gminy Dąbrówka na rok 2011 przedstawił 
przewodniczący Komisji p. Józef Sobczak,
Plan pracy Komisji Rozwoju i Gospodarki Mieniem Komunalnym Rady Gminy Dąbrówka -  
przedstawił przewodniczący komisji p. Aleksander Załęski,



Plan pracy Komisji Rewizyjnej Rady Gminy Dąbrówka przedstawił przewodniczący Komisji 
p. Krzysztof Kłębek.
Przewodnicząca obrad podała pod głosowanie każdy odczytanym plan pracy poszczególnej 
Komisji. W głosowaniu jawnym poszczególne plany pracy zostały przyjęte jednogłośnie 
(14 głosami -  „za”).

Do pkt. 8
Podania skierowane do Rady Gminy zostały odczytane przez sekretarza obrad a dotyczyły 
następujących spraw:
- Sołectwo Cisie: prośbą o uzupełnienie oświetlenia drogowego na drogach gminnych w 
miejscowości Cisie:
- od drogi powiatowej Kuligów -  Radzymin do posesji p.
- od drogi gminnej Jozefów -  Ostrówek do posesji p. *
Podanie zostało przekazane do Komisji Zdrowia, Spraw Socjalnych i Porządku Publicznego. 
Sołtys wsi Cisie w drugim podaniu zwrócił się z prośbą o oznakowanie znakami drogowymi 
pionowymi drogi gminnej w miejscowości Cisie i naprawienie przepustu drogowego na 
drodze gminnej.
- Sołectwo Stasiopole: prośba o przyznanie środków finansowych na podwyższenie drogi 
gminnej i mostu.
Podania zostały przekazane do Komisji Gospodarczej.
W dalszej części sesji sekretarza obrad, odczytał wnioski które zostały podjęte przez zebrania 
wiejskie :
Sołectwo Ludwinów:
1. Budowa linii energetycznej łączącej miejscowość Ludwinów,
2. Budowa chodnika w dalszej części Ludwinowa.
Sołectwo Chająty
1. Brak autobusów w soboty i niedziele,
2. Wymiana transformatora,
3. Wiata przystankowa po środku wsi,
4. Odprowadzenie wody na drodze przy przedszkolu, (jest bardzo niebezpieczne).
Sołectwo Karpin
1. Ustawienie lustra na skrzyżowaniu w Karpinie na drodze wyjazdowej z Laskowa,
2. Oczyszczenie rowu melioracyjnego od ul. Widokowej w Laskowie do oczyszczalni 
ścieków w Dąbrówce,
3. Zamontowanie oświetlenia ulicznego na drodze z Karpina do Dąbrówki.
Sołectwo Guzowatka
1. Sprawa usuniętej wiaty przystankowej przy Delikatesach,
2. Sprawa przeniesienia przystanku autobusowego znajdującego się przy posesji 

P-
3. Sprawa odwodnienia i naprawa drogi przez wieś,
4. Sprawa odśnieżania chodników przy posesjach,
5. Sprawa kanalizacji wsi.
Sołectwo Cisie
1. Oświetlenie drogi od p. do drogi powiatowej Kuligów -  Radzymin
2. Oświetlenie przy gospodarstwie
3. Przeprowadzenie linii wodociągowej i gazowej przez miejscowość Cisie 
Sołectwo Działy Czarnowskie
1. Ustawienie lustra na drodze wyjazdowej z Działów Czarnowskich do Guzowatki,
2. Udrożnienie przepustów i oczyszczanie oraz odnowa rowów melioracyjnych,
3. Oczyszczenie rowu przy drodze od strony Kołakowa,



4. Usunięcie drzew (4 szt. rosnących na placu szkolnym),
5. Utrzymywanie groźnych psów.
Wójt Gminy nawiązując do przedstawionych wniosków poinformował, że nie wszystkie 
mogą zostać zrealizowane przez gminę, np. budowa transformatora, czy oznakowanie dróg 
powiatowych, ale jesteśmy otwarci na poparcie wniosków mieszkańców.

Do pkt.9
W sprawach różnych i wolnych wnioskach p. Augustyniak Krystyna - pracownik ds. 
gospodarki nieruchomościami poinformowała, że Gmina przekazała w użytkowanie 
wieczyste 18 działek w tym 3 przeznaczone pod budownictwo mieszkaniowe. Z tego tytułu 
użytkownicy zobowiązani są do uiszczania opłaty rocznej, która ustalana jest od wartości 
działki. Aktualizacja opłat wykonywana jest średnio co trzy lata i zależy ona od wzrostu 
wartości w sprzedaży wolnorynkowej. Wartość działki ustala uprawniony rzeczoznawca. 
Ostatnia aktualizacja wykonana była w 2008 roku. Wartość opłat od wszystkich działek 
rocznie wynosi 3.709,55 zł. Wartość operatów szacunkowych wynosiła 1999,58 zł.
Obecnie wpłynęło do Urzędu Gminy 5 wniosków o przekształcenie użytkowania wieczystego 
w prawo własności. Opłata za przekształcenie naliczana jest na podstawie określenia wartości 
działki i pomniejszona o wartości wymienionych opłat rocznych. Od opłaty przysługuje 
bonifikaty w wysokości 90% dla osób których dochód miesięczny na jednego członka rodziny 
gospodarstwa domowego nie przekracza przeciętnego miesięcznego wynagrodzenia za 
ostanie półrocze roku poprzedzającego rok. Bonifikata w wysokości 50% przysługuje 
wszystkim użytkownikom ponieważ prawo użytkowania wieczystego uzyskały przed dniem 5 
grudnia 1990r.
Radca prawny powiedział, że zgodnie z ustawą można wyróżnić pięć rodzajów bonifikat od 
opłat za przekształcenie prawa użytkowania wieczystego w prawo własności nieruchomości 
Omówił 3 rodzaje bonifikat obligatoryjnych od opłat za przekształcenie prawa użytkowania. 
Wnioskodawca we wniosku powinien wskazać o jaką bonifikatę wnosi, w przypadku jednak 
braku takiego wskazania organ powinien przeprowadzić postępowanie wyjaśniające czy 
zachodzą przesłanki udzielania bonifikaty, zaczynając od najkorzystniejszej dla 
wnioskodawcy, ( 90 %)a kończąc na mniej korzystnej ( 50%). Jest również bonifikata 
obligatoryjna przyznawania z urzędu w przypadku gdy nieruchomość lub jej część wpisana 
jest do rejestru zabytków. Jest to oplata obligatoryjna, której przyznanie powinno nastąpić z 
urzędu niezależnie od tego czy wystąpi o to uprawniony podmiot. Jeżeli wnioskodawca złoży 
wniosek i spełnia on wszelkie przesłanki bonifikata musi zostać udzielona.
Bonifikaty obligatoryjne przysługują z mocy ustawy i nie wymagają zgody Rady Gminy. 
Występują również 2 bonifikaty uznaniowe, ale te mogą zostać udzielone na podstawie 
uchwał Rady Gminy poinformował p. Lackoroński Bogdan.
Pani Sekretarz poinformowała, że w dniu 3 kwietnia 2011 r. odbędą się wybory do Izb 
Rolniczych.
Delegatem do Izby Rolniczej może być osoba posiadająca gospodarstwo rolne, również 
członkiem Komisji Wyborczej może być osoba posiadająca gospodarstwo rolne wyjaśniła 
p. Sekretarza.

Na Delegatów zgłoszeni zostali i kandydatury przyjęli p. Matak Anna i p. Augustyniak 
Sylwester.
Na członków komisji Wyborczej zgłosili się p. Elżbieta Sowińska i p. Edward Kryszkiewicz. 
P. Augustyniak Krystyna odniosła się do tematu reaktywowania spółki wodnej i prosiła o 
wytypowanie po 2 delegatów z Trojan, Józefowa, Chajęt i Dąbrówki.
Pan Wójt poinformował, że otrzymaliśmy dotacje na utylizacje azbestu. Wnioski o udzielenie 
dotacji przyjmowane będą do 20 marca 2011 r. Trwa obchód przedspisowy a od 1 kwietnia 
2011 r. rozpocznie się Narodowy Spis Powszechny. W dalszej części wypowiedzi Wójt
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Gminy poinformował, że przekazanie psa do schroniska jest to koszt ok. 1 500,00 zł.. 
Następnie Pan Wójt przedstawił pisma dotyczące zadań drogowych które wystosował w 
ostatnim czasie do Starostwa Powiatowego w Wołominie. Żadne z tych zadań nie znalazło się 
w tegorocznym planie inwestycyjnym powiatu wołomińskiego. Pan Mędrzycki Wiesław 
Radny Powiatowy - poinformował,, że tegoroczny budżet powiatu jest bardzo okrojony. W 
ubiegłym roku na drogi wydatkowano 30 min zł a na rok bieżący zaplanowane jest 25 min. zł. 
Mam zapewnienie, że na terenie naszej gminy będą realizowane zadania w ramach wydatków 
bieżących ale dopiero w okresie wiosenno-letnim. Nowych zadań nie wprowadza się do planu 
inwestycyjnego, chyba że pozyskane zostaną ekstra środki z zewnątrz. Radny Powiatowy 
zadeklarował współprace na miarę posiadanych możliwości.
Pan Wójt zapytał, czy będzie realizowane zadanie tj. chodnik w Zaścieniach i Guzowatce.. 
Pan Załęski Aleksander poinformował, że brał udział w sesji Rady Powiatu, i podnosił 
między innymi sprawy odwodnienia chodnika w Guzowatce, remontu drogi Stasiopole -  
Czarnów. W sesji Rady Powiatu uczestniczyła również p. Maria Wilkowska która zwróciła 
się z prośbą o priorytetowe potraktowanie tematu chodnika w Guzowatce. 
p. Kłębek Krzysztof - zapytał czy w tegorocznym budżecie powiatu jest uwzględnione 
wykonania ok. 300 m nakładki na drodze w Zaścieniach w ramach remontów bieżących czy 
zostaną poprawione zjazdy z drogi powiatowej
Pan Mędrzycki odnosząc się do drogi w Zaścieniach poinformował, że na zadanie to 
wydatkowano 900 tys. zł w roku ubiegłym. Jeżeli zadanie było ujęte w planie inwestycyjnym 
w ubiegłym roku powinno być również i w roku bieżącym. Zjazdy należy poprawić. Zarząd 
Dróg Powiatowych nie posiada sprzętu do odśnieżania chodników.
Pan Pasoń Marek wnioskował o założenie 3 lamp oświetlenia ulicznego w miejscowości 
Małopole tj. przy posesjach 20, 31, 59 C. i o załatanie dziury na drodze Małopole Emilianów. 
Pani Bałdyga Hanna wnioskowała o zamontowanie 3 lamp oświetlenia ulicznego na końcu 
Stanisławowa.
Pan Kostrzewa Piotr -  wnioskował o zamontowanie 3 lamp przy kościele w Józefowie.
Pan Król Henryk wnioskował o założenie lamy ulicznej przy posesji nr 3 w Teodorowie.
Pan Getka Janusz zapytał o zasady funkcjonowania funduszu sołeckiego.
Odnosząc się do wypowiedzi odnośnie lamp ulicznych p. Wójt poinformował, że zostanie 
przeprowadzony przegląd, jeżeli będzie można zostaną zamontowane brakujące lampy. 
Będzie to wykonywane sukcesywnie w miarę możliwości. Odnoście funduszu sołeckiego 
Wójt Gminy poinformował, że w przypadku gdy nie zostanie on wykorzystany zgodnie z 
przeznaczeniem nie możemy występować o rekompensatę.

Do pkt.10
Zamknięcia obrad V sesji Rady Gminy Dąbrówka dokonała Przewodnicząca Rady, dziękując 
obecnym za udział w obradach. Na tym protokół zakończono.
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